
Z A P I S Ii I K

TREĆE redovne sjednice Upravnog odbora - Izvršnog odbora Kino- 
kluba "Zagreb”,održane dne 4.IV.1974.u 20 sati u klupski« pros
torijama.
PRISUTNI: Krešimir Lessel,Prof.Ante Peterlić,Zeljko Haberštok, 
Stjepan Vidaković»Marijan Lončar,Marijan Kodak,Zdenko Mihaljević, 
Mladen Stilinović.Izvan U.0.:Marij an Pongrac,Pranjo Vargović i 

Zeljko Radivoj.
1. Prema informaciji predsjednika Konisije za film Prof. 
Peterlića,nitko od autora,koji su po predano« projektu za film 
pozvani na razgovor o projektu,nije se odazvao pozivu.

Zakl jučak: Tko se do 15.L7.ne odazove pozivu na razgovor 
o projektu,izgubit će pravo na realizaciju projekta,koji »u je 
odobren za realizaciju.
2. Aktivnost će zaurijeti,ako se četvrtkom budu davali-prika- 
zivali sano filmovi za tećajce.Usprkos vodom uništene dvorane, 
opet treba održavati i ozbiljnije programe.

Lessel je danomice opsjedao Gradsko vijeće Narodne teh
nike i "Stanoinvest” radi, uređenja dvorane.Došao je dvoranu vid
jeti jedan čovjek iz “STanoinvesta”,ali je rekao da on nije za
dužen za poslovno—društvene prostori je, nego saiio za privatne 
prostorije.Treba delegirati jednog elana Upravnog odbora,koji bi 
koordinirao između Gradskog vijeća i "Stanoinvesta”.Treba ustano- 
viti kolika je šteta,tko je kriv da je šteta nastala,! tko ća 
je nadoknaditi.Na teren bi morale izaći komisije DOZ—a i "Stano— 
investa”.

Zaključak: Tajnik Haberštok preuzima zadatak da to dalje 
tjera.Slijedeći četvrtak biti će još projekcija nekog fil- 



na,a za 14 dana,t.j.18.IV.održat će se šaspionat kluba.Posljed
nji Četvrtak u mjesecu,t.j.2fj.IV.biti će projekcija naših autora. 
5. U klupskim prostorijama treba pripremiti izložbu fotogra
fija,koja će biti otvorena povode« praznika 1.maja.u organizacio
ni odbor ulaze: Željko Haberštok,Zdenko Mihaljević i Mladen Sti- 

linović.
Predaja fotografija Željku Haberštoku do 25.IV.1974.Za 

nagrade biti će podijeljen foto-papir.Pravo sudjelovanja ina ju 
svi članovi kluba.Na oglasnoj ploči treba objaviti oglas,koji 
ćo načiniti Marijan Lončar.Članovi Upravnog odbora,koji rade 
fotografije,dužni su načiniti i predati po dvije fotografije. 
Žiri: Željko Haberštok,Prof.Ante Petorlić,Marijan Lončar i Mla

den Stilinović.
4. Haberštok izvještava da je odgođen nastup u Klubu sano- 
upravljača,najavljen za 18.IV.1974.Treba odrediti novi termin 

u petom Mjesecu.
51 Stigao je dopis od Kino—saveza Hrvatske,kojis traže fi
nancijsku pomoć kod organizacije ‘'Zagrebačkih filmskih o-an* . 
Mi možemo pomoći samo sa eksperimentalni« filmom,ag angažiranjem 
autora,projekcijama i noćnim klubom,ali nikako financijski.
6. U "VJESNIK”-u je objavljen natječaj za sufinanciranje 
širenja filmske kulture u 1974.godini.natječajni rok je do lp.
IV.1974.Prof.Peterlić će govoriti sa Golubovićen,pa treba ići 

na taj natječaj u suradnji sa Kino-savezon Hrvatske.
Tajnik: Predsjednik:


